

<p>**Notice for Voluntary Examination Relating to your Whirlpool Washing Machine**</p> <p>The Superior Court of Quebec has granted permission to the Defendants (Whirlpool and Sears) to examine a sample of 10 class members on the following topics:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Their expectations and use of the Washing Machines and their understanding of Whirlpool's care guides and maintenance information; 2) The damages suffered resulting from the alleged design defects and their manifestation; <p>The deposition will take place by technological means, and for a maximum of one (1) hour per person.</p> <p>We are looking for volunteers to be examined. If you agree, please confirm by responding to us either by email at info@clg.org or by telephone at 514-266-7863, by no later than October 14, 2022.</p>	<p>**Avis d'interrogatoire volontaire relatif à votre machine à laver Whirlpool**</p> <p>La Cour supérieure du Québec a accordé la permission aux défenderesses (Whirlpool et Sears) d'interroger un échantillon de 10 membres du groupe sur les sujets suivants :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Leurs attentes et leur utilisation des machines à laver et leur compréhension des guides d'entretien et des informations d'entretien de Whirlpool; 2) Les dommages subis résultant des défauts de conception allégués et leur manifestation; <p>L'interrogatoire se déroulera par des moyens technologiques, et pour une durée maximale d'une (1) heure par personne.</p> <p>Nous recherchons des participants volontaires pour être interrogés. Si vous êtes d'accord, veuillez confirmer en nous répondant soit par courriel à info@clg.org ou par téléphone au 514-266-7863, au plus tard le 14 octobre 2022.</p>
---	--